
Ik ben Henk Heerink, geboren en getogen in Lemelerveld. Ik besteed 
veel �jd aan de toekomst van De Kerkenhoek, waar natuurlijk de 
katholieke kerk een belangrijk deel van uitmaakt. De Kerkenhoek is het 
gebied om die kerk, van het gebied aan de overkant van het kanaal bij 
de Wagenmans tot en met het mortuarium aan de Prinses 
Margrietstraat.  

Ik ben al jaren met De Kerkenhoek bezig, eerst als lid van de 
loca�eraad, en de laatste jaren ben ik op verzoek van pastoor 
Monninkhof ambassadeur voor de toekomst van de kerk, en trekker 
van de werkgroep De Kerkenhoek. Aan die werkgroep nemen alle direct 
betrokkenen van dat gebied deel. Ook de gemeente doet mee, o.a. om 
ervoor te zorgen dat de kanaalvisie ook aan deze kant van het dorp 
gerealiseerd wordt. Je kunt daarbij denken aan bijvoorbeeld het te 
realiseren fietspad naar Raalte, een herinrich�ng van de 
Wagenmansbrug en de Schoolstraat. 

Na vele jaren van voorbereiding hebben de meeste Lemelervelders nu 
te maken gekregen met een concreet resultaat van ons, al dan niet 
door Vechtdal TV erop geatendeerd. Dan heb ik het over de enquête 
over de toekomst van de kerk, waarbij de deadline voor het inleveren 
op 1 maart verstrijkt. Er liggen hier overigens nog een aantal papieren 
exemplaren en, als het goed is, kun je her en der de QR-code ervan nog 
met je telefoon vangen.  

Ik breng dit alles naar voren omdat we binnen de werkgroep ook 
uitdrukkelijk gesproken hebben over de loca�e van 1 school voor het 
hele dorp. We wisten dat in 2021 het besluit genomen was om 1 
nieuwe school in Lemelerveld te realiseren, en de vraag was natuurlijk 
daarna waar die school zou komen.  

Samen met Het Overs�cht zijn een paar scenario's voor de invulling van 
de Kerkenhoek geschetst. In deze scenario's ziten ook varianten waarin 
rekening is gehouden met een besluit, dat de school hier wordt 
gerealiseerd. Dat hee� mijn voorkeur, omdat dit voordelen met zich 



mee brengt, waaronder het gezamenlijk gebruik van voorzieningen als 
parkeerplaatsen en groenvoorziening (denk bij dat laatste aan 
bijvoorbeeld de huidige parochietuin). Omdat de meeste grond in De 
Kerkenhoek eigendom is van de gemeente en de “kerk”, is het mogelijk 
om samen dit hele gebied te gaan ontwikkelen, waarbij overigens ook 
woningbouw mogelijk is op grond van de gemeente. Voor een verdere 
ontwikkeling van het hele gebied werken we nu samen met 
architectenbureau De Citadel.  

Voor het vaststellen van de loca�e van 1 school wordt vanaf nu een 
standaardprocedure gevolgd, te beginnen met deze 
publieksbijeenkomst, waarbij alle voors en tegens tegen elkaar worden 
afgewogen. Ik heb daar alle vertrouwen in, maar wil toch de aandacht 
ves�gen op het feit dat daarbij de verkeerssitua�e natuurlijk een 
belangrijke rol speelt. Hoe gemakkelijk, hoe veilig is de school vanuit de 
verschillende “kwadranten” in het dorp door kinderen en ouders  te 
bereiken. Dit zeg ik als lid van de verkeerswerkgroep Lemelerveld en als 
bestuurslid van Veilig Verkeer Nederland, afdeling Dalfsen.  

Tenslote vraag ik de gemeente om een voortvarend 
besluitvormingsproces, waarbij wij ook betrokken worden. We kunnen 
namelijk niet verder met een goede ontwikkeling van De Kerkenhoek 
als het besluit over de defini�eve loca�ekeuze nog niet genomen is.  

Bedankt voor uw aandacht.  


